
 
 

 

 
 

 

ZAPISNIK 

 

sa 25. sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
održane 30. rujna 2019. godine u NŠD Gradski vrt u Osijeku, 

 Kneza Trpimira 23 s početkom u 9,00 sati 
 

Nazočni članovi Nadzornog odbora: 

 

1. Marin Babić, predsjednik 

2. Goran Mikan, zamjenik predsjednika 

3. Siniša Miletić, član 

4. Katica Šobat, član 

 

Nenazočni članovi: Marijana Sertić, opravdano 

 

Ostali nazočni:  

- Nataša Brčić, član Uprave – direktor Društva 

- Elza Pintar, zapisničar 

 

Sjednicu otvara i vodi Predsjednik Nadzornog odbora Marin Babić temeljem Odluke o izboru broj 

NO-20/18. od  01. 02. 2018. godine. Predsjednik Nadzornog odbora konstatira da je sjednica 

sazvana sukladno ZTD i DU, te da Nadzorni odbor ima potrebnu većinu za pravovaljano 

odlučivanje. 

Predsjednik Nadzornog odbora daje na glasovanje prijedlog  dnevnog reda, te konstatira da je 

jednoglasno utvrđen sljedeći  

 

 

 

D N E V N I   R E D: 

 

 

1. Verifikacija Zapisnika sa 24. sjednice Nadzornog odbora održane 30. kolovoza 2019. godine; 

 Prilog: Tekst nacrta Zapisnika sa 24.  sjednice Nadzornog odbora ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 

održane 30. kolovoza 2019. godine; 

 

2. Davanje suglasnosti na Odluke o izmjenama i dopunama Plana Nabave za 2019. godinu broj: 

1077/19. od 30.08.2019., 1088/19. od 03.09.2019.  i 1205/19. od 27.09.2019. godine; 

Prilog: Prijedlog Odluka o izmjenama i dopunama Plana Nabave za 2019. godinu broj: 1077/19. 

od 30.08.2019., 1088/19. od 03.09.2019. i 1205/19. od 27.09.2019. godine; 

 

3. Pitanja i prijedlozi. 

 

 

 

ŠPORTSKI OBJEKTI d.o.o. 
 

OSIJEK, Kneza Trpimira 23  

OIB : 89861654362 

IBAN : HR6123600001102298154 

 

TELE FON : 031/285-500     

EMAIL:  info@sportski - objekti.hr   



 
 

 

 

AD 1. 

 

Predsjednik Nadzornog odbora pitao je članove Nadzornog odbora imaju li primjedbe na Tekst 

Zapisnika sa 24. sjednice Nadzornog odbora održane 30. kolovoza 2019. godine. 
 

Kako  nije bilo primjedbi  jednoglasno je  usvojen Zapisnik sa 24. sjednice Nadzornog odbora 

održane 30. kolovoza 2019. godine. 
 

 

AD 2. 

 

Izvješće po ovoj točki dnevnog reda dala je direktorica Društva. Ona je istakla da imamo četiri 

izmjene Plana nabave. 

 

Prva izmjena je odnosi se na  dopunu Plana nabave uslugom sistematskog zdravstvenog pregleda 

radnika. Pravilnikom o radu, a na preporuku Grada Osijeka utvrđena je obveza Društva osigurati svim 

radnicima sistematski zdravstveni pregled svake 3 godine u iznosu od 1.000,00 kn po radniku. Ove 

godine ide 30 radnika na sistematski zdravstveni pregled. 

 

Druga izmjena odnosi se na povećanje procijenjene vrijednosti za nabavu motornog benzina, dizel 

goriva i loživog ulja. Uvidom u korištenje ovih energenata unatrag dvije godine utvrđeno je da je 

procjenjena vrijednost od 250.000,00 kn preniska i da je moramo povećati na 450.000,00 kn. 

 

Treća izmjena odnosi se na povećanje procijenjene vrijednosti za nabavu materijala za čišćenje i 

održavanje. Uvidom u korištenje ovih sredstava unatrag jedne godine utvrđeno je da je procijnjena 

vrijednost od 69.000,00 kn preniska i moramo je povećati na 90.000,00 kn. 

 

Četvrta izmjena odnosi se na dopunu Plana nabave sanacijom parketa u Športskoj dvorani Jug. Parket 

u Športskoj dvorani Jug u vrlo je lošem stanju i ne može čekati sanaciju u idućoj godini.  

 

Predsjednik otvara raspravu.  

 

Predsjednik je postavio pitanje na koji način se odabiru radnici za sistematski zdravstveni pregled i 

kojim redoslijedom. 

Direktorica je odgovorila da  na sistematski zdravstveni pregled idu radnici prema dobnoj strukturi, 

od najstarijih prema najmlađim. 

 

Predsjednik je postavio pitanje da li znamo koliko će koštati sanacija parketa. 

Direktorica je odgovorila da bi sanacija parketa trebala iznositi cca 380.000,00 kn. 

 

Predsjednik je postavio pitanje da  li je procijenjena vrijednost za nabavu enegrenata bila za jednu 

godinu ili za dvije. 

Direktorica je odgovorila da je procijenjena vrijednost za nabavu enegrenata bila za dvije i da je u 

prijedlogu Odluke pogrešno napisana jedna godina. 

 

Budući da  nije bilo primjedbi niti drugih prijedloga, predsjednik je dao ovaj Prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Plana nabave  na glasovanje te je jednoglasno donesena sljedeća 
 

 

O D L U K A 

 



 
 

 

Nadzorni odbor daje suglasnost na Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Plana nabave za 

2019. godinu broj: 1077/19. od 30.08.2019., 1088/19. od 03.09.2019.  i 1205/19. od 27.09.2019. 

godine 

 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Plana nabave za 2019. godinu broj: 1077/19. od 

30.08.2019., 1088/19. od 03.09.2019.  i 1205/19. od 27.09.2019. godine prilog je ovom Zapisniku. 

 

 

Broj: NO-68/2019. 
 

 

 

AD 3. 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda direktorica je obavijestila članove Nadzornog odbora da je raspisan 

natječaj za davanje u najam caffe bara Zrinjevac  i da će ovaj tjedan biti raspisan natječaj za jedan 

ugostiteljski i jedan uredski prostor u Nastavno športskoj dvorani Gradski vrt. 

 

Isto tako obavijstila je članove Nadzornog odbora da je Društvo pripremilo prijedlog programa rada 

za proračun grada za 2020. godinu i da se nadamo da ćemo dobiti više sredstava nego ove godine. 

 

Budući da više nije bilo pitanja i prijedloga sjednica je završena u 9,30 sati. 

 

 

  

Zapisničar:                                                                                Predsjednik Nadzornog odbora: 

Elza Pintar, dipl.iur.                                                                        Marin Babić, mag.oec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



 
 

 

www.sportski-objekti.hr  
 

    


